
Zápis z pedagické komise AS FEL, 10. 5. 2005 
 
Přítomni: Kubátová, Němcová, Kříha, Bednařík, Kútna, Habala 

 
 

1. Název nového bakalářského programu – „Aplikovaná informatika“ je dobrý název, ale 
pro mnohé neprůchodný, „Softwarové technologie a management“ je příliš dlouhé a 
nevíme, co je za slovem management. 
Návrh PedKom– zkrácený název, který bude deklarovat studijní program s minimem 
elektrotechniky a hardwaru – Softwarové technologie 
 

2. Douhodobý záměr (DZ) fakulty.  
Nutná úprava DZ s ohledem na nové programy a dlouhodobé cíle FEL: 
Cílem je zvýšit prestiž FEL.  
Budeme prosazovat zlepšení zejména v oblastech: 

• Kvality přijímaných studentů (širší nabídkou atraktivních specializovaných 
programů a oborů) 

• Kvality výuky (hodnocení výuky, hospitace, anketa, KOS, aj.) 
• Průchodnosti programů formou specializace od počátku studia (tzn. 

zmenšením počtu povinných předmětů, a to je možné jedině akreditací nových 
programů) 

• Zvýšením volitelnosti předmětů (nejen z FEL) 
• Podpory nadaných studentů 
• V DZ se nebudou vyskytovat žádná konkrétní čísla o průchodnosti 
• Tomu odpovídající změny financování 
 

3. PedKom podporuje vznik a akreditaci nových bakalářských programů: 
• Elektrotechnika a informatika (nebo informační technologie) – tzn úpravy 

stávajícího společného strukturovaného programu2612 
• Elektrotechnika – minimum informatiky 
• Informační technologie (nebo „jen“ Informatika) – minimum elektrotechniky 
• Softwarové technologie – minimum elektrotechniky a hardwaru 
• Magisterský program pro nadané studenty („Q“, neboli tzv. „tunel“ nebo spíš 

teoretický bakalářský a vhodný reakreditovaný navazující magisterský 
program) 

Vše ne formou vzniku nových předmětů, ale vhodnými průchody předměty s různou 
volbou povinných a volitelných a s určeným cílovým stavem – tzn. určenými 
požadavky k bakalářským obhajobám na jednotlivých oborech. 
 

4. Medajle – podporujeme zrušení klausule – „projednáno AS FEL“, nechť o jejich 
udělení rozhoduje jen vedení, protože senát nemá dostatek informací o zasloužilých 
členech akademické obce. 

5. Výroční zpráva – nebyla zaslána, chceme doplnit podle minulých zápisů 
6. Informace z jednání komise 4 VIP (Kubátová). 
7. Zaměstnanecké poměry na dobu určitou (Němcová) – podpora interpelace vedení. 

 
 
Zapsala Kubátová 
10. 5. 2005 


